
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 04/10/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Ανεκπλήρωτες δεσμεύσεις περί των αθλητικών εγκαταστάσεων στη 

Λήμνο» 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων Λήμνου και τοπικών δημοσιευμάτων, το υφ΄ υμάς 
Υπουργείο προ δεκάμηνου δεσμεύτηκε ότι θα επιλύσει θέματα που άπτονται των 
υφισταμένων υλικοτεχνικών υποδομών αθλητικών εγκαταστάσεων σε Λέσβο και Λήμνο, 
μετά από την παράθεση αυτών σε επίσκεψη του Υφυπουργού Αθλητισμού στη Λέσβο 
και με αφορμή τις εορταστικές εκδηλώσεις τοπικής επετείου. Μετά την παρέλευση του 
εν λόγω χρονικού διαστήματος διαπιστώνεται ότι δεν υπάρχει εξέλιξη, όσον αφορά την 
οικονομικοτεχνική βοήθεια τουλάχιστον προς τον Δήμο Λήμνου σε έργα υποδομών του 
Αθλητισμού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε να μας ενημερώσετε ποιες ενέργειες έλαβαν χώρα άμα των εξαγγελιών σας 
προ δεκάμηνου έως τούδε στη Λήμνο στο επίπεδο της υλικοτεχνικής υποστήριξης των 
αθλητικών της εγκαταστάσεων; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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